
Dagsorden til fællesbestyrelsesmøde Barrit Skole og Barrit Børnehus  

Dato: 15. juni 2022 

Tid: 18-20.30  

Deltagere: Anne-Marie, Anne, Michael, Gitte, Ida, Maiken, Jeppe, Karen Margrethe, Helle,  Vinnie.  

Dagsorden Ansvarlig Tid Proces Referat 

Velkommen – Godkendelse 
af dagsorden  
 

Anne  5  Præcisering af 
foregående  referat. 
Nedprioritering af  
skole/hjem gælder 
almen.  
Specialafdelingen 
nærmere sig 50.  

Nyt fra afdelingerne  Helle 
Vinnie 

10 Information Børnehus: Mange 
møder fylder lidt i 
hverdagen. Forældre 
- husk at melde til og 
fra ved ferier og 
helligdage. Mange 
tilmelder men 
bruger ikke pladsen. 
Det betyder for 
meget personale  er 
kaldt ind.  Den brede 
aldersgruppe gør det 
svært at sampasse.  
Evt. dialog med 
aktuelle forældre. 
De unge rejser og 3 
nye i sabbatår er 
ansat. Vi satser 
stadig på at få fat i 
pædagoger.  
Ny flagstang er sat 
op. 
 
Special: Lige nu 
afvikles 
sommerfester, en ny 
måde, men en god 
måde for børnene.  
Der er ansat nyt 
personale til 
kommende skoleår. 
Der var kvalificerede 
ansøgere og alle 
stillinger er besat. En 
lærer og to 
pædagoger. 



 
Almen: God spiren i 
arrangering af næste 
uge, viser sig her at 
traditionerne er 
gode og der er en 
god forventning hos 
eleverne. 6. klasse 
skal i djurs 
sommerland samt 
besøge juelsminde 
skole. Der er 
strandbesøg og 
børneloppemarked… 
Næste skoleår er ved 
at være på plads, 
men det er et 
puslespil med 
skemalægning.  
næste er 
opgavelægning og 
kalenderbingo.  
Der har været 
overlevering af 
kommende brobørn, 
En god proces, også 
forældreperspektive
t på at vi har 
motorikscreening 
her. 
 
 

Evaluering af forældremøde i 
Børnehus 

Helle 10 Drøftelse  
 

Bestyrelsen var 
repræsenteret i 
forhold til at der var 
valg. Flere forældre 
var med og 
interesseret i at høre 
om 
bestyrelsesarbejdet. 
Fint skuespil med 
stolte børn.  
Forældre ytre ønske 
om at billeder fortsat 
bliver lagt på 
facebook. Der er 
behov for 
visualisering. 
Personale har fortsat 
drøftelser og dialog 
om hvad og hvordan. 



Kan info på skærm 
om indhold fra 
hverdagen give det 
samme og give 
samtaleemne 
derhjemme.  
Evt. indkøb af 
frameo skærme.  
Skolefest og 
børnarragengement 
i Børnehus skal 
koordineres. 

Evaluering af skolefest  Vinnie 10 Bemærkninger 
 
 
 

Det bedste skuespil. 
Eleverne går meget 
op i det.  
Indskolingsudstilling 
var rigtig godt - 
særlig brætspil- 
stolte elever.  
Fællesbestyrelsens 
salg med henblik på 
snak virkede ikke 
efter hensigten.  
Skolefestdato i feb.  
er en økonomisk stor 
udfordring for BKI. 
En flytning af dato til 
foråret vil betyde 
meget. 
Spisning i egne 
klasser og at 
skolefest betyder, at 
vi er på skolen - en 
god mulighed. 
Musik udefra er en 
dyr post - kan 
musikkontoen 
bespares. 

Velkommen til ny bestyrelse 
Inkl. nye 
medarbejderrepræsentanter 
 
overdragelsesmøde  

- Årsberetning  
- Årshjul  
- Foto  

 
 
 
 

Anne kl. 
19 

Information og 
spørgsmål 

Der skal findes en ny 
medarbejder- 
repræsentant fra 
Børnehus/SFO. 
 
23. august kl. 18.30-
21.30 er der intro-
kursus for 
bestyrelsen på 
Ølsted Skole.  
 



Info kan også søges 
på 
skoleogforældre.dk 
 
Der er indkøbt to 
håndbøger om 
bestyrelsesarbejdet. 
 

Den nye bestyrelse 
konstituerer sig.  

Uden 
ledelse og 
medarb. 
repræs.  

  Anne er genvalgt 
som formand og 
Heidi som 
næstformand.  
Majken er 
suppleant. 
 
Vinnie lægger møder 
i kalenderen når det 
er onsdage/torsdage 
skal det gerne være 
ulige uger. (8 møder 
om året. Ikke 
sommerferie og jul) 
Tidspunkt: 17-19.30.  
 
  

Tak til medlemmer der går 
ud af bestyrelsen.   

Anne 5   

Afslutning med Stjerneskud     

     

Punkter til næste møde Forhold os 
til FOLA 
 
Hvad er 
økonomien 
for 
bestyrelsen  
 
Årsmødet 
skoleogfor
ældre.  
 
Udkast til 
datoer 
 

   

     

     

     

     

     

     

     



Evt.     

     
 

 


